
УДРУЖЕЊЕ 

ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ  

ШКОЛА  

Гагаринова 1, Нови Сад 
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ЗАПИСНИК 

 

са скупштине Удружења геодетских и грађевинских школа одржане 24.04.2015. године 

 

Скупштина Удружења геодетских и грађевинских школа одржана је у сали Скупштине 

општине Апатин. 

Скупштини Удружења геодетских и грађевинских школа присуствовали су следећи 

чланови: 

 

1. др Станко Матић – председник Удружења, Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ 

Нови Сад 

2. Васко Николов - секретар   Удружења, Шумарска школа  Краљево 

3. Милован Блануша - Средња грађевинска и дрвопрерађивачка школа Апатин 

4. Иван Петровић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

5. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица 

6. Исо Планић - Политехничка школа  Суботица 

7. Драган Настић - Техничка школа Крушевац 

8. Јовица Синадиновић – Техничка школа Крушевац 

9. Мира Тумбас - Политехничка школа  Суботица  

10. Маја Ћурчић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

11. Анастазија Деме - СТШ  “ Шинковић Јожеф“ Бачка Топола 

12.  Стојановић Саша – Техничка школа Крушевац 

13. Радомир Божић – Техничка школа Шабац 

14. Чедомир Смиљанић – Техничка школа Шабац 

15. Војин Булатовић -  Грађевинска школа  Београд 

16. Драгана Радовановић - Грађевинска школа  Београд 

17. Наташа Зечевић – Техничка школа „23 мај“ Панчево 

18. Дејан Антић - Електротехничка и грађевинска  школа „Никола Тесла“ Јагодина, 

19. Александар Ракићевић - Грађевинска техничка школа Београд 

20. Тања Јоцић-Стаматовић - Грађевинска техничка школа Београд 

21. Александар Расулић - Грађевинска техничка школа Београд 

22. Виктор Фелбаб - Средња стручна школа „ Милош Црњански“ Кикинда 

23. Штефица Ступовски - Средња стручна школа „ Милош Црњански“ Кикинда 

24. Ивана Јевтић – Техничка школа Књажевац 

25. Весна Младеновић – Прва техничка школа Крагујевац 

26. Горица Милановић – Прва техничка школа Крагујевац 

27. Марија Радић – Геодетска техничка школа Београд 

28. Бранко Петљански - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

29. Ирена Госпавић – Техничка школа Ужице 

30. Златко Радовановић – ЕТШ „Никола Тесла“ Зрењанин 

31. Влатковић Слободан – пензионер 

32. Гојко Бановић – руководилац Центра за средње стручно образовање  и образовање одраслих 

– ЗУОВ 

33. Проф.др  Данијел Кукарас – Универзитет у Новом Саду -  Грађевински факултет Суботица 
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За Скупштину Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је следећи: 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Усвајање записника са предходне седнице, известилац Васко Николов, секретар Удружења 

2. Актуелности у подручју рада -- известилац Гојко Бановић, ЗУОВ- руководилац Центра за 

стручно образовање и образовање одраслих  

3. Текућа питања 

 

 

Након што је констатовао да постоји кворум за рад и одлучивање председник Удружења  

др Станкo Матић  је предложио дневни ред  који је усвојен у целини једногласно, без примедби.  

У уводној речи поздравио је присутне чланове Скупштине  као и госте и похвалио домаћине 

за организацију такмичења и показано гостопримство. 

После  тога присутне је поздравио и домаћин Блануша Милован-директор Средње 

 грађевинске и  дрвопрерађивачке школе Апатин. 

 

  

АД 1.  

Записник  са  претходне седнице је усвојен једногласно и без примедби. 

 

 

АД 2.  

Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих  

је изнео актуелне информације  везане подручје рада геодезија и грађевинарство: 

• Радна група је урадила наставни план и програм, као и правилнике потребне за превођење у 

редован систем образовања архитектонског техничара. Министарству је предато крајем 

фебруара, а почетком марта предлог је отишао у оба савета ( НПС и Савет за стручно 

образовање и образовање одраслих) на давање мишљења. Требало би да овакав 

архитектонски техничар пређе у  редован систем за школску 2015/16. и  замени 

грађевинског техничара за високоградњу.  

• Израда наставног плана и програм за нови образовни профил грађевински техничар треба да 

почне у септембру. 

• Техничар за одржавање објеката се образује у 3 школе, ове године се први пут организује 

матурски испит. Мишљење је да је јако добро замишљен и не треба дозволити да се угаси. 

Делегација удружења сценографа Војводине се изјаснила да им је  кадар са оваквим 

компетенцијама неопходан. 

• Послови на реформи трогодишњих образовних профила требало би да почну у мају, што би 

ГИЗ требао логистички да подржи. 

• Закон о уџбеницима је прошао Владу, тренутно је у Скупштини, први пут се помињу 

приручници које издају удружења,  а стандарде даје ЗУОВ. 

• Потребно је удружења школа по подручјима рада подићи на виши ниво, актуализовати 

питање уписа, јер школе појединачно, без подршке не могу да се изборе, а оваквим уписом 

средње стручне школе остају без ђака, а обуке ће узети трогодишње образовне профиле ако 

не понудимо нешто боље. 

• Понуде акредитованих стручних семинара за наше подручје рада је мала, па би требало да 

се наставници мало више ангажују у прављењу истих 



           Председник Удружења др Станкo Матић је обавестио да је Министру упућено писмо 

Удружења са захтевом да се нешто промени везано за начин уписа јер ће на овај начин средње 

стручне школе остати без ученика. Такође је рекао да је планом уписа за наредну школску годину 

предвиђено да број слободних места на територији целе Србије буде за 5% већи од броја осмака. 

 

 

АД 3. 

           Продекан за наставу Грађевинског факултета у Суботици, Данијел Кукарас је обавестио 

присутне да су акредитовали семинар за наставнике средњих грађевинских школа под називом 

Увођење Еврокодова у грађевинарству-Пројектовање бетонских конструкција према Еврокоду 2 и 

позвао школе чланице Удружења на сарадњу. 

           Жељко Бабић, представник фирме  Тиккурила Зорка д.о.о. је информисао присутне о фирми, 

производном програму, могућим начинима сарадње са образовним установама, тренинг центром за 

обуке. 

           Др Станко Матић – председник Удружења је обавестио о дуговањима школа за чланарину за 

2014 годину и замолио је да се те обавезе на време ажурирају. Такође је присутне упознао и са 

финансијским извештајем о пословању Удружења у предходном периоду. 

 

          Скупштина  Удружења завршена у 13.00 часова. 

 

 

                
 

 

 

  

 


